
 

 

COMPAGNIE FRANÇ AISE D’ASSURANCE POUR LE COMMERCE EXTÉ RIEUR, TAIWAN BRANCH  

ROOM 1301, 13F., NO. 96, SEC. 2, ZHONGSHAN N. RD., ZHONGSHAN DIST., TAIPEI CITY 10449, TAIWAN R.O.C. 

法商科法斯產物保險股份有限公司台灣分公司 - 10449台北市中山區中山北路二段 96號 13樓 1301室 

T. +886 2 2577 5797 - F. +886 2 2577 5795 

taipei@coface.com - www.coface.com.tw 

(INCORPORATED IN FRANCE, WITH LIMITED LIABILITY) 

 

RECOVERIES MODULE 

本商品經本公司合格簽署人員檢視其內容業以符合保險精算原則及保險法令,惟為確保權 
益，基於保險業與消費者衡平對等原則，消費者仍應詳加閱讀保險單條款與相關文件，審
慎選擇保險商品。本商品如有虛偽不實或違法情事，應由本公司及負責人依法負責。 

保戶查詢其投保及最近一期繳費狀況專線 : (02) 2577-5797 

 

 

科法斯產物應收帳款信用保險追償費用分攤附加條款 

 

100.03.11 科保字第1000017號函備查 

111.08.19 科保字第1110081號函備查 
 
 

GLOBALLIANCE CONTRACT 

Credit Insurance 

E1.02 
 

 

 

 

Recoveries are subject to the following provisions: 

 
 

1 - You must let us know immediately of any recoveries you receive after you have notified us of an 

overdue account. 

 
2 - Recoveries received before payment of a claim will be applied to the balance of the outstanding ac-

count and will be applied to the earliest invoices first. 

 
3 - Any recoveries received after the payment of a claim will be for our account within the limit of the 

claim paid. 

Should the total amount of recoveries exceed the claim paid, the portion of recoveries 

exceeding the claim paid will be for your account. 

However, should the total amount of recoveries exceed the amount of the debt at the date when the 

claim was paid (excluding any interest for late payment), the excess would be for your account after 

deduction of the recovery costs. 


